
1) Velkomst & Godkendelse af referat fra sidst:  

Pkt. 2a Hastighed i Skarrev: JM havde modtaget skrivelse fra medlem som bad om uddybende 

begrundelse på at bestyrelsen ikke ville foretage sig yderligere. Det har medlemmet modtaget. 

Pkt. 2b Høj hæk. Hækken tilhører ejeren og JM har snakket med dem, men de ville have en 

henvendelse fra personen der havde ønsket hækken lavere. JM opfordrede til at klippe den ned da 

henvendelsen nu var givet. 

Pkt. 3. JM har ikke modtaget dette og CR vil sørge for det bliver fremsendt. 

Pkt. 4a Medlemstal. JM søger for skrivelse til nye medlemmer ”shines op” og sættes op i 

opslagstavlerne.  

Pkt. 4c Forsikring. Navn er ændret og forsikringer er korrekt navngivet. 

Pkt. 4d Nem-id. CR har denne stående som åben. 

Pkt. 5 Opgaver vedr. vej. Fremgår som et særskilt punkt på dagsorden  

Pkt. 6 Ophalersted Øst. Skovskifte Grundejerforening som ejer marken har ikke ønsket at indgå i et 

samarbejdet omkring parkering på marken. Opgaven flyttes til idéboksen 

Pkt. 7, 8 & 9 Skilte Rodbjerg. Fremgår som et særskilt punkt på dagsorden 

Pkt. 11 Cykelsti. Politikeren er positivt indstillet men der er 2 lodsejere som ikke ønsker dette. 

Opgaven flyttes til idéboksen. 

Pkt. 12 Borde & bænke. Projektet er sat i gang og forventet afsluttet snarest. 

 

2) Åben for tilføjelser og budskaber  

a. Betalingsstander ved bådslæb. CR kontakter kommune om det kræver tilladelse at sætte 

op. 

b. Udsendelse af referat til medlemmer på mail. Der udsendes frem over referat af 

bestyrelsesmøder til medlemmer. Mailen sendes som Bcc (det vil sige at man ikke kan se 

hinandens mail adresser) IC sørger for at det sendes. 

3) Orienteringer.  

4) Samarbejde med Campingpladsen 

a. Legeplads. Rutschebane er ikke aktuel, men en ekstra trampolin for tidligere forpagters 

indsamlinger i samarbejde med Campingpladsen og Sommerhusforeningen er ønskværdigt.  

b. Sommerhusforeningen ønsker gerne et tættere samarbejde. 

c. CR kontakter Campingpladsen med henblik på at forpagteren fremskaffer et komplet tilbud 

på ekstra trampolin som behandles på næste møde. 

5) Skiltning Skarrevvej 293 

a.  Der foreligger en stor korrespondance med kommunen, men status er at der ikke er noget 

konkret. Der er en styregruppe på de 3 formænd for Sommerhusforeningen, Skovskifte 

Grundejerforening & Skarkær/Rodbjerg Grundejerforening. 

6) Broer: Øst – Midt - Vest  

a. Bro Øst, er der ikke planlagt noget endnu med at tage op for vinteren. 

b. Bro Midt (badebro), Planlagt at tage op for vinteren d. 22. september. 

BESTYRELSESMØDE i SKARREV SOMMERHUSFORENING 

d. 20 september 2018 v/Ernst Carstensen, Skarkær 126, Skarrev 

Til stede:  

Formand Christian Rasmussen (CR), Næstformand Ernst Carstensen (EC), Kasserer Ingrid Christiansen 

(IC), Sekretær John Mols (JM), Bestyrelsesmedlem Jenny Schmidt (JS). Suppleanter Chresten Gram 

(CG). Ikke mødt pga indkaldelse ikke modtaget ved fejl: Marie Bjerrum (MB) 



c. Bro Vest. Igangværende Tinglysning, men bestyrelsen stiller spørgsmål ved om der er basis 

for videre vedligeholdelse og brug. CR undersøger et evt. grundlag og status på Tinglysning. 

7) Skilte i området 

a. Hunde i snor skilte kommer JM med et oplæg til placering, skilteudformning samt 

henvisning til stranden skilt. 

b. Skilt ”Alt færdsel på broen på eget ansvar” 10cm bred. JM sørger for skilte. 

8) Fartdæmpning og skilte i området 

a. Lovning fra kommunen er 40 km/t skilte placeres lige før indkørsel til Rodbjerg/Skovskifte. 

b. Nye fartchikaner følger.  

9) Græsslåning Strand & Vej 

a. Kort før CR havde planlagt møde med politiker blev Strand og vejkanten pænt slået. Et 

pudsigt sammentræf når en politiker kommer til Skarrev ☺  

10) Afvanding 

a. En lille privat arbejdsgruppe har fra Kommunen og Kystdirektoratet fået  tilladelse til at 

”diget” fra Campingpladsen til Østerkrogsforte forhøjes. Sommerhusforeningen har ikke del 

i dette. 

11) Økonomi 

a. Aktuelt 173 medlemmer. En fremgang på 1 i forhold til sidst. Bankbeholdning pr. 

19.09.2018 på kr. 16.247,13 

b. Der er aftalt at den der afholder bestyrelsesmøder honoreres med kr. 200,- til dækning af 

forplejning. 

12) Eventuel 

 

13) Næste bestyrelsesmøde d. 7. februar 2019  på Skovskifte 131 v/John Mols  
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HUSK. På www.skarrev.com under foreninger findes de seneste referater, samt opslag og referater fra 

øvrige foreninger i Skarrev. 

IDÉBOKSEN – Idé’er som bestyrelse har drøftet og delvist undersøgt , men lagt til 

side for senere bearbejdning 

 
- Ophalersted Øst (2018) 

o Ønske om et ekstra ophalersted pga. vind & vejrforhold samt 

til tider stor aktivitet ved det andet. 

- Cykelsti mellem Skarrev & Dyrhave. (2018) 

o 2 lodsejere er ikke med på idé’en 

http://www.skarrev.com/

